
Rådmannens oppsummering og vurdering av høringsinnspill t il kommuneplanens
samfunnsdel

For å se høringsuttalelsene, se vedlegg hvor alle uttalelsene er samlet.

Offentlige
myndigheter

Oppsummering av innspill Rådmannens vurdering

1 Fylkeskommunen Vedtak i fylkesutvalget: «Positiv til arbeidet. Planen
er oversiktlig og med konkrete og klare mål».
Fylkesrådmannen skriver i saksfremlegget at;
- Tema som tas opp er relevante og viktige
- Positivt at kommunen har prinsippvedtak om

bygging av ny barneskole med kapasitet på 350
elever i sentrum.

- Dialog om etablering av kollektivtilbud for
ungdom til og fra aktiviteter må tas i egen sak

- Mener Ørland kommune har gjort en god jobb
med planen

Ta s til etterretning

2 Fylkesmannen i Sør -
Trøndelag

Samordnet uttalelser fra:
- Kystverket Midt - Norge
- Luftfartstilsynet
- Norges vassdrags - og

energidirektorat
- Statens vegvesen
- Forsvarsbygg
- Fylkesmannen som

sektormyndighet

De enkelte etaters separate
uttalelser omtales under

Roser sammenhengen mellom kommuneplanens
samfunns - og area ldel, og kommunedelplaner
Roser stort fokus på folkehelse og miljø . God
sammenheng mellom samfunnsdel og
kommunedelplan landbruk. I arealdelen er det
imidlertid tatt inn boligområder på dyrka mark.

Gir råd om å:
- Se sammenh enger mellom satsingen på ØH F og
strategisk utvikling av Fosen vgs (motivere ungdom
til å se sammenheng) . ØK anbefales å samarbeide
med STFK.
- Bør omtale samfunnssikkerhet og beredskap
spesielt mht evne til å opprettholde tjenester for
innbyggerne i en k risesituasjon.
- Etterlyser konkret beskrivelse av tiltak under tema
sosial og helse, også sett ift finansiering av disse.
- næringspotensialet som ligger i å videreutvikle
våtmarksområdene mht turisme og friluftsliv bør
omtales under strategien for næringsutvikling.

Rådmannen he nviser til planutvalgets
vedtak 20. mai 2014 der flere
boligområder ble tatt inn i planen , og
sak om kommuneplanens arealdel

Rådmannen tar rådet med i
samfunnsdelen, som føring for
kommunedelplan næring

Rådmannen henviser til ROS analyse n
gjennomført i sammenheng med
kommuneplanen

Konkretisering fremgår av
handlingsplaner og delplaner innen
sosial og helse. Tema må tas inn i
strategi 3: kreativ og f remtidsrettet
næringsutvikling. Tema omtales i



delplan næringsutvikling.

3 Kystverket Midt - Norge Ser at samfunnsdelen er tydelig på behov for
utvikling av infrastruktur, både innad i kommunen
og i rollen som regionalt knutepunkt.
Fra Kystverkets side er det viktig at målsettingen
om konkurranseevne, effektivitet og høyt
sikkerhetsnivå i tilknytning til transport på sjøen, blir
utviklingskriterier også i Ørland kommune.

Konkurranseevnene er søkt ivaretatt
gjennom flere prosesser som følger av
kommunens pla nstrategi og
planprogram:
- å fremskynde reguleringsplan for
Uthaug havn.
- vurdering av en bedre plassering av
ferjekai tilpasset fremtidige behov.
Følges opp i områdeplan for Brekstad.
- ny båtterminal og kai for hurtigbåten.

4 Luftfartstilsynet Inge n kommentar til samfunnsdelen av planen

5 NVE Mener planforslaget ivaretar hensynet til sine
interesser.

6 Statens vegvesen Ingen kommentar til samfunnsdelen av planen

7 Direktoratet for
mineralforvaltning

Ingen kommentar til samfunnsdelen av planen

8 Fiskeridirektoratet Ingen kommentar til samfunnsdelen av planen

9 Forsvarsbygg Ingen kommentar til samfunnsdelen av planen

Lag/organisasjoner Oppsummering av innspill Rådmannens vurdering
Aksjon Bevar Uthaug Aksjonsgruppen støtter visjon og mål om variert

botilbud. Gjør oppmerksom på muligheter som
finnes på Uthaug. Påpeker at Uthaug er base for alt
av Ørlands sjøretta frivillige lag og foreninger.
Pkt. 2.3 det vises til behov for gang - og sykkelvei på
s trekke t Uthaug Brekstad.
Pkt. 3 p åpeker forutsigbarhet og åpenhet i
behandling av nåværende og fremtidige handels - og
servicebedrifter med behov for nærhet til Ørlands
sjøretta aktivitet, eks. Uthaug.
Ønsker delta i arbeidet med kulturminneplan

Rådmannen tar innspillene til
etterretning.

FAU Futura Ingen kommentar til samfunnsdelen av planen

FAU Opphaug Viser til uttalelse sendt til dialogdokument «Vindu til
framtiden»

Planutvalget har ved t attt å igangsette
en områdeplan for Opphaug. Denne
har rådmannen orientert om at settes i
gang i 2015. Innspillene fra FAU vil tas
med inn i denne prosessen.

Fosen
naturvernforening

Mener baseutbyggingen er uheldig for natur - og
miljø i Ørland. Anbefaler å avvente omfanget av
kampflybaseutbyggingen før en tar stilling til de
ulike langsiktige mål i kommuneplanen.

Tas til orientering



Lerberens venner Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Sannan og omegn
velforening

Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Støygruppa Ørland Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Trondheimsfjord
pendlerforening

Viser til uttalelse i sept 2013 - planstrategi/
planprogram. Føler Ørland kommune har blitt mer
ekstrem i sitt planarbeid.
- kan ikke se at arbeidsmarked eller arbeidstaker

er nevnt i en eneste av planene.
- h vordan en skal skaffe kompetent arbeidskraft

er for dårlig behandlet.
- t ransportplan er ikke utarbeidet slik det ble

angitt i planstrategien.
- Kommuneplanens samfunnsdel sta rter kapittel 1

med: " En hovedutfordring for å nå målet om
35 % befolkningsvekst er å redusere den antatt
høye pendlerandelen fra andre steder til Ørland
(Rambøll, 2013)". Dette er direkte feil.
Rambølrapporten nevner ingen
hovedutfordringer. Den
refer erer til en rekke utfordringer, men pendling
er ikke en av disse. Om setningen bygger på
Ørland kommunes tolkning av Rambølrapporten
må dette stå klart og ikke en feil henvisning.

- At Kommunen anser oss pendlere både til og fra
Ørland som en hovedutfordri ng er direkte
respektløst og undervurdering av den ressursen
vi som pendler er for Ørland kommune både i
forhold til næringsutvikling og bosetning.

Strategi 1; Attraktivt bosted for en
økende befolkning og strategi 3
Næringsutvikling har som
utgangspu nkt å tiltrekke seg
arbeidskraft og skape et
arbeidsmarked.

Ørland kommune utarbeide r
Transportplan når samfunnsplanen er
vedtatt.

Setningen under kap 1 vil Presiseres
for å unngå misforståelser. Der foreslås
følgende nytt innhold i parantes under
strategi 1: (Rambøllanalysen, 2013
viser en pendlingsandel på 70 - 80 % de
første årene). Rådmannen har tidligere
signalisert at pendlere ikke er uønsket,
men at kommunen vil jobbe for å
redusere pendlingen gjennom å skape
et attraktivt lokalsamfunn .
Samfunnsdelens strategier viser
retning for hvordan lokalsamfunnet
skal bli mer attraktivt, for dagens
innbyggere, for nye innbyggere og for
pendlere å bosette seg i.

Ørland bondelag Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Private innspill Oppsummering av innspill Rådmannens vurdering
Aae, Astrid Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Austrått entrepenør Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Fremstad og Kristiansen Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Gangås, Ingrid Uttaler seg ikke til samfunnsdelen



Garten sjøhus Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Gjul, Odd Jakob Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Hernes, Kari og Dag - Inge Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Hildrum mfl Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Lenes og Backe Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Lund, Arnt Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Lund, Svein Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Skogen, Nils Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Sørensen, Ketil Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Sørgård, Svein Erik Uttaler seg ikke til samfunnsdelen

Politiske komiteer og
råd

Oppsummering av innspill Rådmannens vurdering

• Komite for helse og
velferd

• Ungdomsrådet
• Eldrerådet

Tar samfunnsdelen til etterretning

• Komite for plan, drift
og landbruk

• Komite for Oppvekst
kultur og idrett

Likelydende vedtak i begge komiter :
«Kommuneplanen gir et overordnet bilde av
samfunnsutviklingen for Ørland kommune».
«planen burde på en bedre måte ta stilling til de
langsiktige utfordringer, mål og strategier for
kommunen som organisasjon, jf pbl §11 - 2. Planen
skal gi retningslinjer for hvordan kommunens egne
mål og strategier skal gjennomføres i kommunal
virksomhet. Satsingsområdene skal peke på
områder som skal gis særlig oppmerksomhet og
ressurser i kommende planperiode, jf r §11 - 3 » .

Komite vedtakene har en rekke konkrete innspill til
endringer i samfunnsdelen under strategi 1 - 3 og 5.

Hele uttalelsen følger med i vedlegg 3.

Rådmannen legger de politiske
innspill ene ved saken, og forholder
seg til vedtaket som ble vedtatt av
planutvalget 12.06.2014

Kommunalt råd for
mennesker med nedsatt
funksjonsevne

Tar forslaget til etterretning med følgende
kommentar:
strategi 5 Legge til rette for kommunale tjenester –
eldreomsorg; «Tabellen er ikke i samsvar med tekst
(2020/umiddelb art) og tilbudet psykiatri er utelatt».

Justeres slik at det samsvarer



Landbruksnemda Nemnda har ingen konkrete kommentarer i
vedtaksform knyttet til kommuneplanens
samfunnsdel. Fra vedtaket til arealdel blir følgende
føringer som følger av samfunnsdelen påpekt:
Positivt at jordvern fremheves.
Positiv til sterk fortetting på Brekstad.
Samfunnsdelens strategi om å legge til rette for
variert tilbud av boligtomter har i forslaget til
arealplan åpne t for urealistiske mange boligtomter.

Tas til o rientering


